

# ការប្រកបរប្រួស

...ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយយើងពិតជាសោកស្តាយដែលយើងមិនមានកៅអីសម្រាប់ទទួលមនុស្ស និងដល់អ្នកដែលបាន—ត្រូវបានត្រឡប់ទៅ ខាងក្រៅវិញ។ ខ្ញុំទើបតែបានឮ ប៉ុន្មាននាទីមុននេះថា កន្លែងដែលយើងអាចមានរោងមហោស្រពនៅញូវ អាល់បានី នោះប្រហែលជាអាចផ្ទុកមនុស្សប្រហែលបីពាន់នាក់។ ប៉ុន្តែយើងគ្រាន់តែ...ការប្រជុំគឺសម្រាប់តែក្រុមតូចនៅទីនេះនៅព្រះវិហារ។ ហើយ—ហើយគ្រាន់តែជាពេលសម្រាកអាចត្រលប់មកផ្ទះវិញបន្តិច។ ហើយយើងរីករាយណាស់ដែលបានឃើញអ្នកទាំងអស់គ្នានៅក្នុងទីនេះ។

2 ប្រសិនបើខ្ញុំមិនច្រឡំទេ ខ្ញុំឃើញបងប្រុសមកពីហ្សកហ្ស៊ីរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ បងប្រុសអើយ ពេលនេះមិនអាចចាំឈ្មោះបងបានទេ ជាលមីមកពី ម៉ាខុនដូហ្សកហ្ស៊ី។ យើងរីករាយដែលមានអ្នកនៅទីនេះ បងប្រុសជាលមី។

បងប្រុសក្រេចនៅទីនេះនៅខាងមុខ យើងរីករាយដែលបានជួបអ្នក។

3 ហើយខ្ញុំដឹងថាកន្លែងណាមួយនៅក្នុងអាគារនេះគឺមានលោកគ្រូពេទ្យលី វ៉េល ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកឧបត្ថម្ភរបស់—កិច្ចប្រជុំនៅលីម៉ា រដ្ឋអូហៃយូដែលជាកន្លែងដែលនៅ... គាត់គឺជាគ្រូគង្វាលនៃក្រុមជំនុំទាទីស្ទីមីមួយ និងជា—មិត្តភក្តិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។ ថ្ងៃនេះគាត់បានមកផ្ទះ ហើយបានមកលេងជាមួយយើងតាមរយៈការប្រជុំ។ យើងប្រហែលជា មានយប់មួយ យើងនឹងឱ្យគាត់ក្រោកឡើងហើយនិយាយអ្វីមួយ។ ខ្ញុំព្យាយាមឱ្យគាត់មកជំនួសខ្ញុំនៅយប់នេះ ដើម្បីអធិប្បាយហើយគាត់បដិសេធ។ ដូច្នេះ យើងសង្ឃឹមថា ប្រហែលជាយប់ស្អែក ឬពេលខ្លះ បងប្រុសវ៉ែលឬអ្នកមួយចំនួន...នឹងអាចនិយាយពាក្យមួយពីរ អំពីការប្រជុំឬអ្វីមួយនៅទីនោះ អ្វីដែលព្រះអម្ចាស់ដាក់ក្នុងចិត្តគាត់។

4 មានអ្នកផ្សេងទៀតនៅទីនេះដែលខ្ញុំប្រាថ្នាចង់បានពេលវេលាដើម្បីទទួលស្គាល់ពួកគេទាំងអស់គ្នា ប៉ុន្តែយើងរីករាយសម្រាប់អ្នកនៅទីនេះ។ ខ្ញុំឃើញមិត្តតូចម្នាក់នៅខាងក្រោយនៅទីនោះ ដែលជាក្រុមអ្នកបម្រើព្រះដែលមកសួសុខទុក្ខជាមួយខ្ញុំនៅសៀលនេះ មកពីរដ្ឋអាកាន់សាសនិងពីរដ្ឋមីសស្វីផងដែរ។

5 ហើយឥឡូវនេះ យប់នេះ យើងចង់លោះពេលវេលា ព្រោះរាល់យប់ យើងនឹង ព្យាយាមបញ្ចប់នៅម៉ោងប្រាំបួន បើអាច។ យប់នេះជាត្រីនៃការប្រកបរបររួម ដូច្នេះ វានឹងយឺតជាងយប់មុនបន្តិច។

6 យប់ស្អែក បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ ខ្ញុំចង់អធិប្បាយអំពី: ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នា បានគ្រប់លក្ខណ៍ ហើយនិង ការលះបង់ដ៏គ្រប់លក្ខណ៍ នៅយប់ថ្ងៃស្អែក។ ហើយ បន្ទាប់មក នោះជា ថ្ងៃសុក្រដ៏ល្អ។

7 ហើយបន្ទាប់មកនៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ វាជាកន្លែងបញ្ចុះសព ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់ សព្វព្រះទ័យ។

8 ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ កម្មវិធីព្រះអាទិត្យនៅម៉ោងប្រាំមួយ។ ហើយនៅម៉ោងដប់ ព្រឹក កម្មវិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ និងដប់ភាគសាមសិប ដែលជាមេរៀនសាលា ថ្ងៃអាទិត្យ នៃការរស់ឡើងវិញ។

9 ហើយនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យ កម្មវិធីព្យាបាលធម្មតាដូចជាយើងមាននៅក្រៅ —នៅក្នុងបេសកកម្មដំណឹងល្អ។

10 ដូច្នេះ ឥឡូវនេះ យើងជឿជាក់ថា អ្នកនឹងអញ្ជើញមិត្តដែលមិនទាន់ជឿ ហើយ មកនៅជាមួយយើង ហើយជួយពួកយើងក្នុងកិច្ចប្រជុំខាងមុខនេះ...ការបន្តនៃ កិច្ចប្រជុំនេះ ជាជាង។

11 ខ្ញុំមានព្រះគម្ពីរថ្មីមួយនៅយប់នេះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំដោយអ្នកខ្លះ ជាបងប្រុស ជាំងឃើត។ ហើយវាជាប្រភេទសៀវភៅធំ។ វាជាលើកទីមួយហើយដែលខ្ញុំបាន អធិប្បាយចេញពីវា។ វារាងឆ្លងបន្តិចសម្រាប់ខ្ញុំ។

12 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាយើងបានជួបគ្នាក្នុងគោលបំណងមួយ នោះគឺដើម្បី—ដើម្បី បន្ថែមបុព្វហេតុនៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយដើម្បីស្វែងរកសេចក្តីសុខសាន្តក្នុងព្រលឹងរបស់ យើង ហើយធ្វើឲ្យយើងក្លាយជាមនុស្សប្រុសស្រីកាន់តែប្រសើរ ជាអ្នកបម្រើដ៏ល្អ របស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយប្រសិនបើយើងបានមករកគំនិតផ្សេងទៀត ហេតុអ្វី គឺ យើងនឹងមិនត្រូវបានប្រទានពរពីព្រះអម្ចាស់ឡើយ។ យើងបានមករកជំនួយ។ យើងបានមកហើយ សម្លឹងមើលទៅព្រះ។ ហើយនេះគឺជាផ្ទះនៃការកែតម្រូវ ដែល ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់យើង ហើយកែប្រែយើងពីការខុស។

ឥឡូវនេះមុនពេលដែលយើងបើកព្រះបន្ទូល ឬ—ឬសុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីជួយយើង សូមឲ្យយើងអានក្បាលចុះ។

13 សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ក្នុងវត្តមានដ៏ទេវភាពរបស់ទ្រង់ យើងបង្ហាញខ្លួនយើងឥឡូវនេះ ក្នុងនាមជាអ្នកស្តាប់ដំណឹងល្អ និងជាអ្នកនិយាយ នៃព្រះបន្ទូល បបូរមាត់កាត់ស្បែកដែលនិយាយ ត្រចៀកដែលឮ និងចិត្តដែល ទទួល។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចែកដល់យើងនៅយប់នេះ ហើយ ចែកចាយសេចក្តីពិតនៃព្រះគុណដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះដល់យើងរាល់គ្នា ថា ពេល យើងចាកចេញពីអាការនេះ យប់នេះ យើងនឹងនិយាយដូចអ្នកដែលមកពីក្រុងអេ ម៉ាស “តើចិត្តយើងមិនឆេះឆួលក្នុងខ្លួនយើងទេឬ ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលនឹងយើង នៅតាមផ្លូវ?” ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

14 នៅក្នុងសៀវភៅដំណឹងល្អរបស់សាវកម៉ាថាយ នៅក្នុងជំពូក ទី២៦ទី២៧និង២៨ សម្រាប់អត្ថបទដែលខ្ញុំចង់អាន។

*រួចទ្រង់យកពែងមក ប្រទានពរ ក៏ហុចទៅឲ្យគេ ដោយព្រះបន្ទូលថា ចូរហិតភាគពីពែងនេះទាំងអស់គ្នាចុះ*

*ដ្បិតនេះជាឈាមខ្ញុំ គឺជាឈាមនៃសញ្ញាថ្មី ដែលបានច្រូចចេញ សំរាប់មនុស្សជាច្រើនប្រយោជន៍នឹងផ្តាច់បាប។*

*តែខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ពីនេះតទៅមុខ ខ្ញុំមិនដឹកពីផលផ្លែ ទំពាំងបាយជូរទៀតទេ ដរាបដល់ថ្ងៃណាដែលខ្ញុំនឹងដឹកជាថ្មី ជាមួយនឹងអ្នករាល់គ្នា នៅក្នុងនគរព្រះវរបិតានៃខ្ញុំ។*

15 ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងនិយាយអំពី: ការប្រកបបូជន៍។ ហើយនេះគឺជារក្រី រួមគ្នាដើម។

16 ហើយការប្រកបបូជន៍គ្នាត្រូវបានប្រារព្ធឡើង ជាដំបូងនៅក្នុងប្រទេសអេហ្ស៊ីប ទីមួយនៃការប្រកបបូជន៍ដែលជា—កូនចៀមបុណ្យរំលងដែលត្រូវគេសម្លាប់ គឺជា ប្រភេទព្រះគ្រិស្ត។ ហើយយើងជាច្រើននាក់ក៏ធ្លាប់ស្គាល់រឿងចាស់ដែលមានពរ នោះដែរ អំពីរបៀបដែលពួកគេបានទទួលការប្រកបបូជន៍នៅទីនោះ ដើរកាត់ វាលហោស្ថានអស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ ហើយនៅពេលពួកគេចេញមក មិនមានអ្នកទន់ខ្សោយក្នុងចំណោមពួកគេឡើយ។ ហើយនៅទីនោះ សូម្បីតែ

សម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេក៏គ្មានអំបោះណាហែកដែរ អស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ មកហើយ ព្រះបានរក្សាពួកគេ។

វាពិតជាមានពរណាស់សម្រាប់ពួកយើងនៅយប់នេះ! ប្រសិនបើនោះជា ប្រភេទមួយ មិនអញ្ចឹងទេព្រះគ្រីស្ទគឺជាអ្នកប្រឆាំងហើយ។ ហើយតើព្រះបានដោះ វាស្ត្រទ្រង់ដោយរបៀបណា!

17 ហើយនៅក្នុងការទទួលយកការប្រកបប្បបូរគឺជាភាពខុសគ្នារវាងជីវិតនិង សេចក្តីស្លាប់។ អ្នកដែលនៅខាងក្នុង ក្រោមការបង្ហូរឈាម បានទទួលការប្រកប ប្បបូរ។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចទទួលយកការប្រកបប្បបូរនៅខាងក្រៅក្រោមការ បង្ហូរឈាមបានទេ។ ឈាមរបស់កូនចៀមត្រូវបានបង្ហូរចេញជាមុនសិន ហើយ បន្ទាប់មកត្រូវបានគេដាក់នៅលើផ្ទៃ និងបង្ហោលទ្វារ...ផ្ទៃលើគឺជាលើឆ្មាង និងនៅមាត់ទ្វារ។ ហើយបន្ទាប់មកកូនចៀមត្រូវបានអាំង...និង—ហើយត្រូវបាន បរិភោគជាមួយឱសថល្ងីង ហើយពួកគេបានក្រវាត់ខ្លួនឯង។ បន្ទាប់ពីបង្ហូរឈាម ហើយ ពួកគេបានឆ្លងកាត់ក្រោមឈាមដែលស្រក់មកនោះ ពួកគេបានចងក្រវាត់ ចង្កេះ ហើយត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការហែកូន។

18 ហើយឥឡូវនេះវាជាប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតណាស់នៅយប់នេះ នៃមនុស្ស ដែលទទួលការប្រកបប្បបូរ មិនត្រូវបានជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងអ្វីៗនៃពិភពលោកទៀត ទេ។ ពួកគេត្រូវតែមកក្រោមព្រះលោហិតជាមុន ហើយត្រូវបានសម្អាតពីអំពើបាប ទាំងអស់ ដែលជាការមិនជឿ ហើយបន្ទាប់មកត្រូវសាកសមជាមួយនឹងការរៀបចំ នៃដំណឹងល្អ មានគ្រឿងសឹកទាំងមូលរបស់ព្រះ ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការកោះហៅ នៅពេលណាក៏បាន។

19 ហើយវាក៏ជា—សញ្ញាថាទេវតាមរណៈមិនអាចទៅក្រោមឈាមនោះបានទេ។ ទេវតាស្លាប់ត្រូវក្រោកឡើងរំលងទៅលើឈាម។ ហើយនៅទីនោះក៏បាន ទទួលការបើកសម្តែងដោយ និយាយថា “ពេលខ្ញុំឃើញព្រះលោហិត ខ្ញុំនឹងរំលង អ្នក។”

ជិតដល់ម៉ោងនៃការប្រោសឲ្យរួច នៅពេលដែលពួកគេទទួលយកការប្រកប ប្បបូរ គឺ—សាច់ចៀមអាំង និង—ឱសថដែលពួកគេបានទទួលទានមុនពេល ចាកចេញ។

20 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងអង្គបដិបក្ខដែលយើងនឹងនិយាយ វាជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក ហើយ នៅយប់នេះដែលព្រះយេស៊ូវបានយកអ្វីដែលយើងដឹងថាជាពិធីលៀងរបស់ ព្រះអម្ចាស់ ជាការប្រកបប្បបូម។ ហើយមានអ្វីមួយអំពីវា ដែលទ្រង់នឹងនិយាយ ជាមួយពួកសិស្សរបស់ទ្រង់។ ហើយមុននឹងចេញទៅ ទ្រង់ចង់និយាយជាមួយ ពួកគេ។ ហើយវាក៏ជា...ពួកគេបានរៀបចំបន្ទប់មួយ។ វាជាពេលវេលានៃការ ប្រកប។ ហើយការប្បបូមមានន័យថា ការប្រកប។

21 ព្រះវិហារជាច្រើនបាន “បិទ” ការប្រកបប្បបូម នោះគឺគ្រាន់តែទៅកាន់ ព្រះវិហាររបស់ពួកគេនៅពេលដែលពួកគេមានការប្រកបប្បបូម។ ប៉ុន្តែនៅ ទីនេះយើងមិនមែនជានិកាយទេ។ យើងមានការប្រកបប្បបូមបើកចំហសម្រាប់ ទាំងអស់គ្នា ត្បិតយើងជឿថាអ្នកជឿគ្រប់រូបមានសិទ្ធិលើតុរបស់ព្រះអម្ចាស់ និង ដើម្បីប្រកបដោយសេចក្តីល្អរបស់ព្រះជាមួយនឹងអ្នកជឿគ្រប់រូបដោយមិនគិតពី ជំនឿ ពណ៌សម្បុរ ឬអ្វីក៏ដោយ។ នោះ ទាំងអស់ត្រូវបានដឹកពីពរជ័យដូចគ្នា ក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ!

22 ឥឡូវនេះ ម៉ោងដ៏អស្ចារ្យនេះបានចូលមកជិតព្រះអម្ចាស់របស់យើង ពេលវេលាដ៏លំបាកបំផុតមួយនៃការធ្វើដំណើរលើផែនដីរបស់ទ្រង់គឺជិតដល់ ហើយ។ ពេលវេលាសាកល្បង! ព្រះយេស៊ូវត្រូវឆ្លងកាត់ការសាកល្បង ដូចយើង ឆ្លងកាត់ការសាកល្បងដែរ។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “កូនប្រុសទាំងឡាយ ណាដែលចូលមករកព្រះ ជាដំបូងត្រូវតែត្រូវបានសាកល្បង បង្ហាត់បង្រៀន កែតម្រូវ។”

23 ឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើន វាក៏ជាការបង្ហាញមួយនៅពេលដែលពេលវេលា សាកល្បងមកដល់។ វាជាពេលវេលានៃកន្លែងបញ្ជាក់។ ហើយព្រះគម្ពីរបាន និយាយថា “បើយើងមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងការធ្វើតេស្តបានទេ នោះយើងក្លាយជា កូនមិនស្របច្បាប់” យើងកំពុងប្រកាសថាព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតារបស់យើង ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មិនមែនជាព្រះបិតារបស់យើងទេ។ ដ្បិតបើយើងបានទទួល ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះដោយស្មោះអស់ពីចិត្ត ហើយដោយ ស្មោះអស់ពីចិត្តផ្ទាល់ គ្មានអ្វីនៅលើផែនដីនេះឬក្នុងភាពងងឹតអស់កល្ប ជានិច្ច អាច—អាចបំបែកយើងចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ដែលមានក្នុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវឡើយ។

24 ខ្ញុំមានការភ្ញាក់ផ្អើលក្នុងថ្ងៃនេះ ហើយតែងតែភ្ញាក់ផ្អើលពេលដែលមនុស្សប្រកាសថាជាគ្រីស្ទាន ហើយការសាកល្បងតូចដំបូងបានមកដល់ ពួកគេធ្លាក់ទាសផ្លូវ។ វាបង្ហាញថាវាគឺជាគំនិតខាងបញ្ញាដែលទទួលព្រះគ្រីស្ទ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សជាច្រើនមិនប្រកាន់ជាប់ថ្ងៃនេះ គឺដោយសារតែវាជាគំនិតបញ្ញា។ តាមបញ្ញា អ្នកអាចជឿវាបាន ប៉ុន្តែវាទៅឆ្ងាយជាងនោះ។ ការទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ គឺការទទួលយកបុគ្គលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។

25 ពួកយើងជាច្រើនទទួលយកសាសនាគ្រីស្ទ ដោយផ្អែកលើការរៀនសូត្រនៃសាសនា។ អ្នកផ្សេងទៀតទទួលយកសាសនាគ្រីស្ទតាមគោលលទ្ធិនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ អ្នកខ្លះទៀតជឿថាពួកគេជាគ្រីស្ទានដោយសារតែអារម្មណ៍មួយចំនួនដែលពួកគេបានអនុវត្តដូចជាការស្រែកហោរា ឬការរាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ឬនិយាយភាសាដទៃ ឬមានអំណោយដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនដើម្បីបង្ហាញ។ របស់ទាំងអស់នោះគឺល្អនៅក្នុងកន្លែងរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែការទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ គឺការទទួលយកបុគ្គលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយបន្ទាប់មកអ្វីៗទាំងនេះនឹងធ្លាក់ចូលទៅក្នុងជួរដោយស្វ័យប្រវត្តិ។

26 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មិនបានប្រោសព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ពីការល្បួងលដ៏ឃោរឃៅទេនោះ បន្ទាប់មក ទ្រង់នឹងមិនទុកអ្នក ឬខ្ញុំពីការល្បួងលដ៏ឃោរឃៅនោះទេ។

27 ហើយព្រះយេស៊ូវនៅទីនេះប្រឈមមុខនឹងការសាកល្បងដ៏ធំបំផុតដែលទ្រង់មិនធ្លាប់មាន ហ្គេតសេម៉ានីបានដាក់នៅចំពោះទ្រង់ ដែលជាកន្លែងដែលការធ្វើតេស្តគ្រប់គ្រាន់ទាំងអស់ចុងក្រោយត្រូវតែមក ក្រន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។ នៅពេលដែលបន្ទុកនៃពិភពលោកទាំងមូលដាក់លើស្មាដ៏មានពររបស់ទ្រង់។ គ្មាននរណាម្នាក់នៅលើមេឃ ឬផែនដីអាចឈរបានឡើយ ក្រៅពីទ្រង់។ ហើយដើម្បីដឹងថាអំពើបាបទាំងអស់ នៃអំពើបាបពីអតីតកាល និងអំពើបាបបច្ចុប្បន្ន និងអំពើបាបនាពេលអនាគត បានដាក់នៅលើការសម្រេចចិត្តនេះ។ ហើយវាគឺជាជ័យជំនះដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយ ដែលព្រះគ្រីស្ទល្អៗ ឬបានបង្ហាញពីភាពជាព្រះមេស៊ីដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ដូចពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ព្រះថា “មិនមែនតាមចិត្តទូលបង្គំឡើយ តែតាមព្រះទ័យទ្រង់វិញ។” នោះគឺជាជ័យជម្នះ

ដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលទ្រង់មិនធ្លាប់បានឈ្នះ។ អារក្សទាំងអស់នៃទារុណកម្មបាន នៅជុំវិញដើម្បីល្បួងទ្រង់ហើយសាកល្បងទ្រង់។

28 ហើយនៅពេលដែលយើងបានត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងព្រះ ពេលដែលចិត្តរបស់ យើងក្លាយជាបរិសុទ្ធ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចូលមកជំនួសក្នុងចិត្ត របស់យើង វាជារឿងដ៏រុងរឿងបំផុតក្នុងការសាកល្បង។ ព្រះគម្ពីរច្រាប់យើង ថា “ការសាកល្បង និងការល្បួងលរបស់យើងមានតម្លៃជាប្រាក់ និងមាសនៃ ពិភពលោកនេះទៅទៀត។” ដូច្នោះ យើងគួរតែដឹងគុណ។

29 ខ្ញុំមិនចង់យកខ្លួនឯងទៅជាបទពិសោធន៍ខ្លះទេ។ ប៉ុន្តែដូចដែលវាមក ក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹកឃើញការសាកល្បងដ៏អស្ចារ្យ និងចុងក្រោយដែលខ្ញុំ មានបទពិសោធន៍ជាគ្រីស្ទានរបស់ខ្ញុំ វានៅទីនោះនៅមន្ទីរពេទ្យនៅស្តឹងហីល។ នៅពេលដែល ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំកំពុងដេកនៅក្នុងទីបញ្ចុះសពនៅទីនេះ គឺជា សាកសពមួយ ហើយនាងទើបតែបានចាកចេញពីជីវិតនេះ ដើម្បីនៅជាមួយព្រះ។ ហើយការសាកល្បង និងការល្បួងលបានបើក! មិនមែនមានតែអ្នកនិយាយថា “ប៊ី លីអ្នកគឺជាអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ។” ឬនោះមិនមែនជាការសាកល្បងច្រើនទេ។ ហើយការសាកល្បងតិចតួចផ្សេងទៀតទាំងនេះ ជាដើមនៃការរិះគន់ពីបុរសដែលខ្ញុំ ធ្វើការជាមួយ វាមិនមែនជាការសាកល្បងច្រើនទេ។ ប៉ុន្តែការសាកល្បងដ៏ធំរបស់ខ្ញុំ បានមកដល់នៅពេលដែលគ្រូពេទ្យ អាដារ (ដែលខ្ញុំបានរៀបចំឱ្យគាត់កាលពី ម្សិលមិញនៅមន្ទីរពេទ្យពេលយើងជួបជុំគ្នា) ពេលគាត់ចុះមកពីសាលាមកជួបខ្ញុំ ហើយចាប់ដៃខ្ញុំនិយាយថា “ប៊ីលីកូនរបស់អ្នកជិតស្លាប់ហើយ វាមិនមានឱកាស រស់ទេ។ វាមានជំងឺរលាកស្រោមខួរ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដជាមិនបានទេ គ្រូពេទ្យ!” មានសាកសព ម្តាយ ដេកទីនោះ!

30 ហើយខ្ញុំនឹងចូលទៅ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “គ្រាន់តែមកជាមួយខ្ញុំ។” ហើយយើងបានទៅមន្ទីរពិសោធន៍ ហើយនៅទីនោះគាត់បានរើសបំពង់កែវមួយ ហើយគាត់បានអង្រួនវា។ ហើយវាហាក់ដូចជាមានខ្សែនៅក្នុងនោះ។ គាត់បាន និយាយថា “នោះជាមេរោគរលាកស្រោមខួរ ហើយវានៅក្នុងទារក។ យើងទាញវា ពីឆ្អឹងកង ដើម្បីបញ្ចេញការស្តីក។” ហើយគាត់បាននិយាយថា “នៅក្នុងនេះ យើង រកឃើញថាវាជាជំងឺរលាកស្រោមខួរ។” បាននិយាយថា “វាឆ្លងពីទឹកដោះម្តាយ

របស់វា។” ហើយបាននិយាយថា “បើទារកនោះគួររស់នៅ នោះវានឹងពិការ រងទុក្ខ។ ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយថា “ដោយព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណារបស់ព្រះ ទារកនឹងនៅជាមួយម្តាយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោកគ្រូពេទ្យ ខ្ញុំចង់ឃើញទារក។”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចទៅជួបបានទេ ប៊ីលី ដោយសារតែប៊ីលីប៉ូល កូនប្រុសរបស់អ្នក។” បាននិយាយថា “អ្នកនឹងនាំមេធាតុទៅគាត់វិញ។”

31 ហើយបន្ទាប់ពីព្យាយាមលើកទឹកចិត្តខ្ញុំអស់ពីសមត្ថភាពតាមដែលគាត់ដឹង ថាម៉េច ពេលគាត់ចេញពីអគារ ខ្ញុំឈានជើងចុះទៅបន្ទប់ក្រោមដី។ ហើយពេល ខ្ញុំទៅដល់នោះ មន្ទីរពេទ្យនៅពេលនោះមិនបានជួសជុលដូចពេលនេះទេ ហើយ បង្អួចក៏បើកឡើង ហើយអេក្រង់ក៏ចេញ ហើយមានរុយខ្លះបានចូលទៅក្នុងភ្នែក របស់មិត្តតូច។ ហើយខ្ញុំបានដេញសត្វរុយចេញ ហើយមើលទៅរាងកាយតូចរបស់ នាង ទាំងគួរ ហើយជើងតូចរបស់នាងរំកិលទៅមុខទៅក្រោយ។ ហើយខ្ញុំបាន និយាយទៅកាន់នាងថា “សារ៉ាសម្លាញ់ចិត្ត ស្គាល់ប៉ាទេ?”

32 ហើយវាហាក់ដូចជានាងកំពុងតែព្យាយាមត្រូវដែររបស់នាងមកខ្ញុំ។ អាយុ ប្រហែលប្រាំបីប្រាំបួនខែ។ ហើយខ្ញុំបានមើលនាង។ ហើយនាងរងទុក្ខយ៉ាងខ្លាំង ទារកស្លូតត្រង់ម្នាក់ រហូតដល់ភ្នែកតូចរបស់នាង ភ្នែកពណ៌ខៀវនាងបានបិទ។ វា ឈឺចាប់ណាស់! អូ ខ្ញុំនឹងយកវាគ្រប់ពេល ជំនួសនាង។

33 ហើយខ្ញុំលុតជង្គង់ដោយបិទទ្វារ ហើយខ្ញុំនិយាយថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ មានភរិយារបស់ទូលបង្គំ ម្តាយរបស់ទារកកំពុងដេកនៅទីបញ្ចុះសពរបស់អ្នក កប់ខ្មោច។ មានប៊ីលីប៉ូលនៅលើគ្រែ ឈឺ។ ហើយនេះគឺជាកូនរបស់ខ្ញុំដែល ជិតស្លាប់។ ទ្រង់ប្រាកដជា មិនយកនាងទេ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។ ហើយនាង ស្រដៀងនឹងម្តាយរបស់នាង។ ខ្ញុំចង់ចិញ្ចឹមនាង។ ឱព្រះអើយ តើទ្រង់មិនព្រម ទុកជីវិតកូនរបស់ខ្ញុំទេឬ?”

34 ហើយនៅពេលខ្ញុំមើលទៅ...ហើយដូចដែលអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងហើយថា ខ្ញុំតែងតែទទួលរងនូវការនិមិត្ត។ វាហាក់ដូចជាសន្លឹកខ្មៅ ចាប់ផ្តើមលាតចុះមក ហើយដូចជាព្រះជាម្ចាស់យកការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ ហើយបោះវាមកចម្រុះខ្ញុំវិញ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំបានធ្វើអ្វីខុស ព្រះជាម្ចាស់? តើទូលបង្គំបានប្រព្រឹត្ត



លើសនឹងច្បាប់របស់ព្រះអង្គ ដែលទូលបង្គំត្រូវទទួលទោសនេះឬ? បើវាមែន ទ្រង់គ្រាន់តែបង្ហាញវា ហើយទូលបង្គំនឹងប្រែចិត្ត។ ទូលបង្គំនឹងធ្វើអ្វីក៏ដោយ ប៉ុន្តែកុំយកកូនរបស់ទូលបង្គំទៅ។” ហើយខ្ញុំបានឃើញនាងកំពុងចាកចេញទៅ។ ខ្ញុំបានលើកឡើង។

35 ហើយបន្ទាប់មកអ្នកល្អរុងរានបានមករកខ្ញុំ។ មានពេលមួយក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំអាច ហៅបាន គឺជាពេលវេលាដ៏សំខាន់ ហ្គេតសេម៉ានី របស់ខ្ញុំ។ នៅពេលដែលខ្ញុំស្ទើរតែចូលទៅកាន់គ្រែ អារក្សបាននិយាយថា “ហ្នឹងហើយ។ នោះជាអង្វាន់សម្រាប់ការព្យាយាមបម្រើទ្រង់។ អ្នកចង់មានន័យថា ទ្រង់នឹងយកម្តាយវ័យម្តុំពីរឆ្នាំនោះទៅដាក់នៅទីនោះ ជាសពក្នុងកន្លែងបញ្ចុះសព? ហើយនឹងយកកូនដីរិសេស ទាំងសាច់ឈាមរបស់ខ្លួនឬ? ហើយទះកំផ្លៀងការអធិស្ឋានរបស់អ្នកនៅចំពោះមុខអ្នក? ហើយបន្ទាប់មកអ្នកចង់និយាយថាអ្នកនឹងបម្រើទ្រង់?”

36 ខ្ញុំបានឈរនៅចន្លោះមតិ។ វាត្រូវតែត្រូវបានសម្រេចចិត្ត។ បន្ទាប់មកខ្ញុំដាក់ដៃលើក្បាលតូចរបស់នាង ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានឲ្យ ហើយព្រះអម្ចាស់ដកយកចេញ សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់!” ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ធូរស្រាល។

37 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សារ៉ា សម្លាញ់ចិត្ត ប៉ាមិនអាចទៅកន្លែងដែលកូនទៅឥឡូវនេះទេ ប៉ុន្តែប៉ាអាចមកនៅថ្ងៃណាមួយ។ ខ្ញុំនឹងដាក់អ្នកនៅលើដៃរបស់ម្តាយ ហើយបញ្ចុះអ្នក ប៉ុន្តែប៉ានឹងជួបអ្នកម្តងទៀតនៅថ្ងៃណាមួយ។”

38 លោកអ៊ីលឡឺដែលប្រហែលជាកំពុងអង្គុយនៅពេលនេះ (ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញតាមរយៈហ្វូងមនុស្សទេ) អតីតសមាជិកព្រឹទ្ធសភាវដ្ឋកិច្ចសភាអាណា។ ខ្ញុំកំពុងឡើងលើផ្លូវហាយវេ។ លោកអ៊ីលឡឺខ្ញុំគិតថាអ្នកអាចចងចាំវាបាន។

39 ខ្ញុំមានដៃពីក្រោយខ្ញុំ ឡើងទៅឯទីបញ្ចុះសព ក្រោយទឹកជំនន់ទាំងយំ។ ខ្ញុំធ្លាប់ទៅទីនោះនៅពេលល្ងាច។ ព្រាបចាស់មួយក្បាលឈរនៅលើដើមឈើ ហើយច្រៀងប្រាប់ខ្ញុំ។ វាហាក់ដូចជាធ្លាក់ចុះតាមរយៈខ្យល់នៃធម្មជាតិ និងដើមឈើទាំងនោះ។ ហាក់ដូចជាបទចម្រៀងនឹងឱ្យប្រាប់ ថា:

មានដីមួយហួសពីទន្លេ  
ដែលយើងហៅថាផ្ទៃមជ្ឈដ្ឋានរហូត

យើងទៅដល់ច្រាំងនោះដោយក្រឹត្យក្រមនៃសេចក្តីជំនឿ

ម្តងមួយៗ យើងចូលតាមទ្វារ

នៅទីនោះដើម្បីរស់នៅជាអមតៈ

ថ្ងៃណាមួយពួកគេនឹងបន្លឹកណ្តឹងមាសសម្រាប់អ្នកនិងខ្ញុំ។

40 លោកអ៊ីលឡីបើកឡានចាស់របស់គាត់ ចេញ ហើយដាក់ដៃជុំវិញខ្ញុំ។ គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឮអ្នកអធិប្បាយនៅកាច់ជ្រុងផ្លូវ ប៊ីលី ខ្ញុំបានឃើញអ្នក ឈរនៅក្នុងរោងឧបោសថ ខ្ញុំបានឮអ្នកនៅក្នុងការច្រៀងទំនុកតម្កើង របៀបដែល អ្នកលើកតម្កើងព្រះគ្រីស្ទ អ្វីដែលអ្នកបាននិយាយថាទ្រង់គឺជា!” បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានយកឪពុក ប្អូនប្រុស ប្រពន្ធ និងកូនរបស់អ្នក។” បាននិយាយ ថា “ឥឡូវនេះ តើទ្រង់មានន័យយ៉ាងណាចំពោះអ្នក?”

41 ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោកអ៊ីលឡី ប្រសិនបើទ្រង់នឹងបញ្ជូនខ្ញុំទៅកាន់តំបន់ នៃអ្នកបាត់បង់នោះ ខ្ញុំនឹងនៅតែស្រឡាញ់ទ្រង់! ដ្បិតថ្ងៃមួយ នៅត្រង់កន្លែងដាក់ ធ្យូងថ្មចាស់ មានអ្វីកើតឡើងនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ថាគ្មានអ្វីដែលអាចលុបវាចេញ បានទេ។ វាមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើនោះទេ។ វាគឺជាព្រះគុណដ៏អស់កល្បរបស់ ព្រះ ដែលបានកាន់ខ្ញុំក្នុងម៉ោងនៃការសម្រេចចិត្តដ៏អស្ចារ្យ!”

42 ហើយនៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានពររបស់យើងនៅក្នុងហ្គេតសេម៉ា នី នៅពេលដែលទ្រង់បានទៅទីនោះ នៅពេលដែលទ្រង់បានត្រឡប់មកវិញ...ត្រូវ បដិសេធនៅក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយក្រុមប្រឹក្សានឹងយកជីវិតរបស់ទ្រង់ នៅពេល ដែលគោលដៅដ៏អស់កល្បនៃព្រលឹងទាំងអស់ ដែលមិនធ្លាប់មានឬនឹងនៅលើ ផែនដី ពីងផ្នែកលើការសម្រេចចិត្តរបស់ទ្រង់។

43 អូ តើគំនិតខ្ញុំតូចប៉ុណ្ណា បើប្រៀបនឹងការនោះ! បើប្រៀបធៀបទៅនឹងរបស់ អ្នក វាតូចប៉ុណ្ណា! គួរឲ្យអាណិតណាស់ដែលមិនអាចទ្រាំទ្ររឿងតូចតាចទាំងនេះ បាន!

44 ប៉ុន្តែនៅក្នុងម៉ោងដ៏សំខាន់នោះ រហូតដល់ទ្រង់រងទុក្ខ ដឹងអ្វីៗទាំងអស់ រហូតដល់ទឹកនិងព្រះលោហិតបានបំបែកនៅក្នុងព្រះកាយទ្រង់ ហើយ តំណក់ភ្លើសដ៏ធំបានធ្លាក់ចេញពីចិញ្ចើមរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់សុគតនៅគែតសេម៉ា នី ជាងទ្រង់បានធ្វើនៅលើឈើឆ្កាង។

45 ទ្រង់គង់នៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍នេះ គឺមុនការប្រយុទ្ធដ៏អស្ចារ្យនឹងចាប់ផ្តើម ហើយ ទ្រង់បានទទួលការប្រកបបូជន៍។ ទ្រង់បាននាំសិស្សរបស់ទ្រង់មកជុំគ្នា ដើម្បី និយាយអំពីរឿងជាមួយនឹងពួកគេ។

46 ហើយនោះជារបៀបដែលទ្រង់ធ្វើចំពោះអ្នកនិងខ្ញុំ មុនពេលការប្រយុទ្ធដ៏ អស្ចារ្យនៃជីវិតចាប់ផ្តើម។ មុនពេលសមរក្សមិដ៏ធំនៃការត្រូវនិងខុសចាប់ផ្តើម ប្រយុទ្ធគ្នាក្នុងខ្លួនយើង ព្រះបាននាំយើងទៅឯតែតសេម៉ានី។ ទ្រង់នាំយើងទៅកាន់ ការប្រកបបូជន៍ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលជាមួយយើងទាំងអស់។

47 ចេញដំណើរនៅធននិករដ្ឋអាហ្សីណាធ្លាប់មានអ្នកទាំងបីដែលធ្លាប់ច្រៀង អោយខ្ញុំ “ខ្ញុំចង់និយាយវាជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ ខ្ញុំចង់និយាយថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ ស្រឡាញ់ខ្ញុំ នៅពេលដែលផ្លូវរបស់ខ្ញុំចង្អៀត។ នៅពេលដែលវាងងឹតដែលខ្ញុំមើល មិនឃើញឆ្ងាយ ទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំពេលវាងងឹត។” ហើយបទចម្រៀងខ្លីនោះបន្ត ថា “ខ្ញុំចង់និយាយវាជាង។”

48 ហើយជារឿងល្អដែលបុរសនិងស្ត្រីលើផែនដីនេះឈប់ធ្វើដំណើរដ៏វែងឆ្ងាយ ហើយនិយាយវាជាមួយនឹងព្រះយេស៊ូវ មានទំនាក់ទំនងជាមួយនឹងទ្រង់ក្នុងការ ប្រកបមួយ។ បន្ទាប់មកការប្រយុទ្ធចាប់ផ្តើម នៃការសាកល្បង និងការព្យាយាម។ “កូនប្រុសទាំងអស់ដែលចូលមករកព្រះ ត្រូវតែទទួលការល្អដល់។”

49 ឥឡូវនេះការប្រកបបូជន៍គឺមិនមែន...កំហុស...វាមិនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យសម្រាប់ គោលបំណងដែលមនុស្សជាច្រើនគិតថាវាជា។ វាត្រូវបានបង្រៀនដោយនិកាយ ជាក់លាក់នៃព្រះវិហារ ការប្រកបបូជន៍នេះត្រូវបានគេហៅថា “ពិធីចុងក្រោយ” ថាវា ទាក់ទងនឹងសេចក្តីសង្គ្រោះ។ ការប្រកបបូជន៍មិនទាក់ទងនឹងសេចក្តីសង្គ្រោះទេ។ ការប្រកបបូជន៍មិនផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសេចក្តីសង្គ្រោះទេ។ ថាតើអ្នកយកវានៅក្នុងការ ស្តាប់របស់អ្នកឬ—ឬអ្វី វាមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងការសង្គ្រោះរបស់អ្នកទេ។

50 វាគឺជាការរំលឹកមួយ។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅក្នុងដំណឹងល្អ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ធ្វើការនេះក្នុងការរំលឹកដល់ខ្ញុំ។” មិនមែន វាផ្ទៀងប្រផ្ទុយទៅរក សេចក្តីសង្គ្រោះ ប៉ុន្តែវានៅក្នុងការរំលឹកដល់កិច្ចការដែលបានបញ្ចប់ដែលបានធ្វើ នៅក្នុងអ្នក ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាជាការរំលឹក។

51 ឥឡូវនេះមានមនុស្សជាច្រើនដែលទទួលយកការប្រកបរបួសរួម ហើយមិនត្រូវបានសង្គ្រោះ។ មនុស្សជាច្រើនស៊ីសាច់ចៀមប៉ាស្តាល់ហើយស្លាប់នៅទីរហោស្ថាន។ ហើយមនុស្សជាច្រើនទទួលយកការប្រកបរបួសរួម នៅថ្ងៃនេះ ដែលនឹងមិនបានឃើញព្រះ។

52 ប៉ុន្តែ អ្នកមិនអាចជាអ្នករួមចំណែកនៃសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់ ហើយមិនបានឃើញទ្រង់ឡើយ ពីព្រោះសេចក្តីសង្គ្រោះគឺជាអំណោយនៃព្រះ។ ហើយការប្រកបរបួសរួមគឺជាការរំលោភដល់ការលះបង់ដ៏គ្រប់លក្ខណ៍ខ្ពង់ខ្ពស់ ដែលត្រូវបានធ្វើឡើងសម្រាប់សេចក្តីសង្គ្រោះនោះ។ វាគឺដើម្បីឲ្យមនុស្សមើលឃើញថា យើងជឿលើការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ វាគំណាងឱ្យការងារដែលបានបញ្ចប់។

53 សេចក្តីសង្គ្រោះមិនបានសម្រេចម្តងឡើយ ក្នុងដង្វាយពពែ ចៀម គោ ក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ព្រោះឈាមក្នុងព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់មិនអាចលោះបាបបានទេ។ វាអាចបិទបាំងតែអំពើបាបប៉ុណ្ណោះ។ វាជាការចង្អុលទៅដល់ពេលវេលានឹងត្រូវបញ្ចប់។ យប់ស្លែក ពួកយើងត្រូវចូលទៅរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែជាប្រភេទមួយ។

54 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានយាងមក ហើយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហូរនៅដកាល់រ៉ាវី នោះគឺជាការលែងលះគ្នាទាំងស្រុងនៃអំពើបាប។ វាបានយកអំពើបាបចេញ។ វាជាមធ្យោបាយតែមួយគត់នៃការសង្គ្រោះ។ គ្មានការចូលរួមព្រះវិហារ គ្មានសំបុត្រប្រកបគ្នា គ្មានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក គ្មានការប្រកបរបួសរួម ឬគ្មានអ្វីនៅក្នុងពិធីសាសនា ឬអត្ថបទណាមួយដែលត្រូវបានបន្សល់ទុកពីព្រះ ជាអត្ថបទដែលទាក់ទងនឹងសេចក្តីសង្គ្រោះ វាទាំងអស់នៅក្នុងការរំលឹកនៃការងារដែលបានបញ្ចប់!

55 ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកមិនជួយសង្គ្រោះអ្នកទេ ដូចពេលខ្លះមនុស្សគិតអញ្ចឹងដែរ។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក គឺជាពិធីរំលឹកដល់ការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះអម្ចាស់។ វាមិនជួយសង្គ្រោះអ្នកទេ។

56 ការប្រកបរបួសរួមគឺក្នុងការរំលោភដល់ការឈឺចាប់ដ៏ធំរបស់ទ្រង់ និងការយាងចេញទៅ និងព្រះកាយដែលបាក់បែករបស់ទ្រង់ និងព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ដែលត្រូវបានបង្ហូរ។ វាមិនមែនជាឈាមតាមព្យញ្ជនៈទេ វាមិនមែនជាតួព្យញ្ជនៈទេ ប៉ុន្តែ

វានៅក្នុងការរំលោភដល់រូបកាយពិតរបស់ទ្រង់ និងព្រះលោហិតដ៏មានតម្លៃរបស់ ទ្រង់។ ហើយយើងចាត់ទុកនេះជាការបញ្ហា ហើយព្រះយេស៊ូវបានបង្ហាត់យើងឲ្យ ធ្វើ។ ដរាបណាទ្រង់គង់នៅឆ្ងាយ យើងត្រូវយកវា។

57 យើងមានរូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាតមួយនៅក្នុងសៀវភៅ នៃសំបុត្រហេព្រើរ ក្នុង ជំពូកទី៧។ ខ្ញុំចង់អានកន្លែងតូចមួយនៅក្នុងហេព្រើរ៧ ដើម្បីទទួលបានបរិបទ ដែលត្រូវទៅជាមួយនេះ។

*វិវាលោកឱលគីស្យាដេក ស្តេចក្រុងសាឡិម ជាសង្ឃរបស់ព្រះដ៏ ខ្ពស់បំផុតនេះ ដែលបានទៅជួបនឹងលោកអំប្រាហាំ ក្នុងកាលដែល ត្រឡប់ពីវាយបំផ្លាញពួកស្តេចវិញ ក៏បានប្រទានពរដល់លោក*

*ហើយលោកអំប្រាហាំបានយក១ភាគក្នុង១០...ពីរបស់ទាំងអស់ជូន លោក នាមស្តេចនោះ ដើមដំបូងស្រាយថា ស្តេចនៃសេចក្តីសុចរិត ... រួចមកជាស្តេចក្រុងសាឡិម គឺថា ជាស្តេចនៃសេចក្តីសុខសាន្ត*

58 ចំណាំ យើងចង់ត្រឡប់ទៅវិញ ហើយគិត។ ប៉ុលនៅទីនេះគឺសំដៅទៅលើ តួអង្គនៃសញ្ញាចាស់។ នៅក្នុងសៀវភៅលោកុប្បត្តិ យើងលើកយកជីវិតរបស់ អំប្រាហាំចេញពីជំពូកទី១២ នៃលោកុប្បត្តិ។ ព្រះបានប្រទានដល់អំប្រាហាំនូវ ការសន្យា ហើយតាមរយៈអំប្រាហាំនឹងមកដល់ពូជសុចរិត។ ហើយអំប្រាហាំ ដែលមានមនុស្សជាច្រើនជឿថាជាសាសន៍យូដា គាត់មិនមែនទេ។ អំប្រាហាំជា សាសន៍ដទៃ ជាសាសន៍ខាល់ដេមកពីក្រុងអេរ។ ហើយគាត់បានក្លាយជាអ្នកបម្រើ របស់ព្រះ មិនមែនដោយសារគាត់ខុសពីអ្នកដទៃនោះទេ ប៉ុន្តែដោយសារការរើស តាំងរបស់ព្រះ។

59 អ្នកមិនបានសង្គ្រោះដោយព្រះអ្នកជាមនុស្សល្អ។ អ្នកបានសង្គ្រោះ ដោយសារព្រះគ្រីស្ទបានជ្រើសរើសអ្នក។ គ្មានអ្នកណាស្វែងរកព្រះទេ ព្រះស្វែងរក មនុស្ស។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំទាញគាត់មុនប៉ុណ្ណោះ។” ហើយប្រសិនបើយើងអាច ឈប់មួយភ្លែត ហើយដឹងពីសារៈសំខាន់ដ៏អស្ចារ្យនៃរឿងមួយនោះ នោះគឺជាព្រះ ដែលបានជ្រើសរើសអ្នក មិនមានបំណងចង់ឱ្យអ្នករិសានឡើយ ប៉ុន្តែបានផ្តល់ ឱកាសដល់អ្នក ហើយបានហៅអ្នក ហើយបានជ្រើសរើសអ្នកឲ្យធ្វើជាអ្នកបម្រើ របស់ទ្រង់។ មែនហើយ តើអ្វីអាចមានតម្លៃជាងនោះ? បើគ្មានអ្នកជ្រើសរើស! វា

ពិតជាមិនអាចទៅរួចទេដែលមនុស្សណាម្នាក់ស្វែងរកព្រះ ដ្បិតតាមធម្មជាតិ គាត់ ជាមនុស្សមានបាប ហើយគាត់គ្មានអ្វីនៅក្នុងខ្លួនគាត់ដើម្បីចង់បម្រើព្រះឡើយ។

60 តើអ្នកអាចទៅជួបជ្រុកប្រាប់វាថាវាខុសបានទេ? វាក៏ជាជ្រុកដោយធម្មជាតិ។ តើអ្នកអាចប្រាប់វាថារបបអាហាររបស់គាត់ខុសទេ? ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ តាមធម្មជាតិវាជាជ្រុក។ អ្នកគួរតែប្រាប់វាថា វានឹងក្លាយជាកូនចៀម ប៉ុន្តែវា ពេញចិត្តធ្វើជាជ្រុក

ហើយមនុស្សមានបាបក៏ស្តប់ចិត្តដូចជាមនុស្សមានបាបដែរ ព្រោះធម្មជាតិ របស់ខ្លួនជាមនុស្សមានបាប។

61 ហើយវានៅទីនេះ! “យើងទាំងអស់គ្នាកើតមកក្នុងអំពើបាប មានរូបរាងក្នុង អំពើទុច្ចរិត ចូលមកក្នុងលោកនេះដែលនិយាយកុហក។” ដោយធម្មជាតិ កូនដែល មិនស្តាប់បង្គាប់ ដោយគ្មានព្រះជាម្ចាស់ គ្មានសង្ឃឹម កំហឹងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ស្ថិត លើយើង។ ហើយដោយព្រះគុណដ៏ស្រឡាញ់នៃព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះ ក្នុងព្រះគុណដ៏ អធិបតេយ្យរបស់ទ្រង់ និងគ្រប់អំណាចរបស់ទ្រង់ គោះបេះដូងអ្នក ហើយផ្តល់ឱ្យ អ្នកនូវឱកាសដ៏មានពរ ហើយបានបង្វែរអ្នកទៅវិញ ហើយបានចាត់អ្នកឡើងលើ ផ្លូវ។ តើអ្នកអាចបែរខ្នងដោយរបៀបណា? ផ្លាស់ប្តូររូបរាងប្រាថ្នារបស់អ្នក បង្វែរ អ្នកជុំវិញ ហើយចាប់ផ្តើមអ្នកតាមវិធីផ្សេង! អូ អ្នកនឹងឆ្ងល់ទៅចំពោះលោកិយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកនឹងបានពរនៅចំពោះព្រះភក្ត្រព្រះជាម្ចាស់។ “មានពរហើយអ្នកណា ស្រែកឃ្លានសេចក្តីសុចរិត ដ្បិតអ្នកនោះនឹងបានឆ្អែត” បាននិយាយថាព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង។ ដោយព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់!

62 សូមកត់សម្គាល់ វាក៏ជាអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើ ជាអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ ហៅ។ អ្នកមិនមានឆន្ទៈក្នុងការទទួលការហៅទេ។ អ្នកអាចមិនចង់ទទួលការហៅ ទេ ព្រោះធម្មជាតិរបស់អ្នកគឺផ្ទុយពីវាទាំងស្រុង។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈការ ជ្រើសរើស បានហៅអ្នក ហើយបង្វែរអ្នកមក ហើយដាក់សេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នក ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ និងអ្វីៗនៅស្ថានលើ។ តើយើងអាចបែរខ្នងដោយរបៀបណា?

63 បន្ទាប់មក ព្រះបានបង្ហាញនៅក្នុងអំប្រាហាំ នូវអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើសម្រាប់ ទាំងអស់គ្នា។ មិនតែប៉ុណ្ណោះការសន្យាដ៏មានពរនៃការរស់ឡើងវិញ និងជីវិតអស់ កល្បដែលបានប្រទានដល់អំប្រាហាំ ប៉ុន្តែចំពោះពូជពង្សរបស់ទ្រង់បន្ទាប់ពីទ្រង់ ជាអ្នកដែលបានត្រាស់ហៅ ជាអ្នករើសតាំងពីព្រះ។

64 ហើយយើងសង្កេតឃើញថា លោកអំប្រាហាំបានចេញទៅវាលដែលគាត់ស្នាក់នៅ។ ក្នុងប្រុសរបស់គាត់ គាត់ហៅវាថា ឡុត។ វាពិតជាប្រុសរបស់គាត់ កូនប្រុសរបស់បងប្រុសគាត់។ ហើយដល់ពេលដែលត្រូវធ្វើតេស្ត។ ហើយឡុតបានចុះខ្សោយនៅក្រោមការសាកល្បង។ គាត់គឺជារូបភាពដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃអ្នកជឿខាងសាច់ឈាមសព្វថ្ងៃនេះ។ ពេលដែលការល្បងលមកដល់ ដើម្បីនៅលើទឹកដីដ៏រស់រវើក អំប្រាហាំបានផ្តល់ជម្រើសដល់គាត់។ ឡុតងើបមុខឡើងឃើញវាលស្រែ ជ្រលងភ្នំ ហើយពេញទៅដោយស្មៅ។ វាក៏ពោរពេញដោយផ្ទះដ៏ល្អផងដែរ។ វាពោរពេញទៅដោយភាពស្នាហាប់។ វាក៏ពោរពេញដោយអំពើបាបដែរ។ ប៉ុន្តែ ឡុតមានចរិតខាងសាច់ឈាម ហើយស្រឡាញ់ពិភពលោកនេះជាជាងអ្វីៗដែលនឹងកើតឡើងទៅទៀត ជ្រើសរើសរស់នៅយ៉ាងប្រណិតក្នុងជីវិតនេះ ជាជាងមានជីវិតបន្ទាប់។

65 អំប្រាហាំ ជាប្រភេទដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃអ្នកជឿពិត ដែលត្រូវបានលាងក្នុងឈាមរបស់កូនចៀម សេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នកដែលបានកំណត់លើវត្ថុខាងលើបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដើរលើផ្លូវជាមួយមនុស្សតិចតួចដែលព្រះអម្ចាស់គង់ជាមួយ។ ទោះបីជាវាធ្វើឲ្យប្រជាប្រិយភាពរបស់ខ្ញុំត្រូវចំណាយយ៉ាងណាក៏ដោយនោះខ្ញុំនឹងដើរផ្លូវជាមួយមនុស្សតិចតួចរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហើយគាត់បានជ្រើសរើសស្នាក់នៅក្នុងទឹកដីដែលព្រះជាម្ចាស់បានដាក់គាត់នៅក្រោមពេលវេលាសាកល្បង។

66 ខ្ញុំច្ងល់ថាតើយប់នេះខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់មនុស្សដែលធ្លាប់ចាប់ផ្តើមដើម្បីឆ្លងកាត់ជាមួយព្រះបូអ័ត ហើយនៅពេលដែលពេលវេលាសាកល្បងបានមកដល់នោះអ្នកបានជ្រើសរើសជាជាងត្រលប់ទៅក្នុងលោកិយវិញ ហើយធ្វើកិច្ចការរបស់លោកិយ ឬអ្នកបានយកវិធីចាស់ដ៏លំបាកនៃការសង្គ្រោះ?

67 តើអ្នកធ្វើដូចលោកម៉ូសេដែរឬទេ នៅពេលដែលគាត់ស្ថិតនៅក្រោមការល្បងល តើពេលដែលគាត់បានដាក់ជើងលើបល្ល័ង្ករបស់អេស៊ីប? “ប៉ុន្តែ គាត់បានឲ្យតម្លៃទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ព្រះគ្រីស្ទដ៏អស្ចារ្យជាង ជាងទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់របស់អេហ្ស៊ីប។” គាត់បោះបង់អេហ្ស៊ីប មិនខ្វល់ថាមានប៉ុន្មាន ល្បីប៉ុន្មាន... គាត់បានយកព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយបានលះចោលអ្វីៗនៅស្រុកអេស៊ីប

រាប់ការតិះដៀលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាទ្រព្យធំជាងទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ប្រទេសអេស៊ីប ទៅទៀត។

68 តើយើងធ្វើអ្វីនៅក្រោមការសាកល្បង នៅពេលដែលការសាកល្បងដ៏លំបាក មកដល់? ពេលគេនិយាយព្រោះថាអ្នកបំបែកខ្លួនចេញពីរឿងក្នុងលោក ថាអ្នកជា អ្នកសាសនាជ្រុលនិយម តើភាពតានតឹងមកទេ? វាត្រូវតែមក ហើយអ្នកត្រូវធ្វើការ ជ្រើសរើស។

69 ប៉ុន្តែខ្ញុំសុខចិត្តនៅក្រោមម្លប់នៃព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ខ្ញុំចង់ដើរលើផ្លូវរបស់ខ្ញុំ ហើយដូចជាយ៉ាកុប មានខ្លឹមពីថ្ម។ ខ្ញុំចង់អោយពិភពលោកពិចារណា “ពិការ ចាប់ផ្ដើមមួយ” ជាងការមានទ្រព្យសម្បត្តិ និងពរជ័យទាំងអស់ដែលពិភពលោក នេះអាចមានលទ្ធភាពផ្តល់ឱ្យ។ ហេតុផលថា ព្រះពររបស់ព្រះគឺអស្ចារ្យជាង ទ្រព្យសម្បត្តិ មាស និងប្រាក់ទាំងអស់ក្នុងលោកនេះ! ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។

70 ពេលដែលការល្បងលង្កើតមកដល់ ឡូត៍បានធ្លាក់ទៅក្នុងអំពើបាប។ សូម ចាំថាគាត់បានចេញពីភ្នំ ចុះទៅវាលទំនាប។ គាត់ឈប់ជឿដូចជា...អ្នកតំណាង ដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃគ្រីស្ទានខាងសាច់ឈាមសព្វថ្ងៃនេះ ដែលគេហៅថា ជ្រើសរើស ជាជាងយកផ្លូវនៃភាពងាយស្រួល គ្រែផ្កានៃភាពងាយស្រួល ជាងការតាំងចិត្តពិត នៅក្នុងពេលជំនុំជម្រះ។ ហើយទីបំផុតគាត់បានជួបបញ្ហា។

71 ហើយអ្នកក៏នឹងជួប ដែរ។ នៅពេលអ្នកជ្រើសរើសគ្រែផ្កានៃភាពងាយស្រួល នោះ សូមចាំថា អ្នកនឹងមានបញ្ហាអ្វីមួយ។ “អំពើបាបរបស់អ្នកនឹងរកឃើញអ្នក!” ហើយព្រះនឹងតាមទាន់អ្នកនៅថ្ងៃណាមួយ។

72 នៅថ្ងៃមួយ ស្តេចដែលជាស្តេចសាសន៍ដទៃនៃតំបន់ដ៏ធំឆ្ងាយបានចូលមក ចាប់ឡូត៍ និងកូនចៅរបស់គាត់។ ប្រពន្ធរបស់គាត់ និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ មាន រួចរត់គេចខ្លួនទៅជាមួយគេ។

73 ហើយនៅថ្ងៃណាមួយ មិត្តទន់ខ្សោយរបស់ខ្ញុំ បើអ្នកមិននៅក្រោមព្រះ លោហិតទេ វាជាណាចក្ររបស់សាតាំងនឹងមកលើអ្នក ហើយនាំអ្នកទៅឆ្ងាយ បើអ្នកមិនស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិត។

74 ហើយអំប្រាហាំជាមនុស្សសុចរិត គាត់ខ្វល់ខ្វាយពីក្មួយប្រុស តំណាងនៃគ្រី ស្ទានពិត ដែលត្រូវបានសាកល្បង និងល្បង ហើយត្រូវបានបញ្ជាក់។



75 ឥឡូវនេះ ស្ត្រីមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវា។ ប្រពន្ធរបស់ឡុតជាមនុស្សខាងសាច់ឈាម និងខាងសាច់ឈាមណាស់។ នាងឈរនៅវាលស្រែថ្ងៃនេះ ជាបង្គោលអំបិល ជាការអាម៉ាស់ដល់អ្នកដែលដើរកាត់។

76 សារ៉ាជាស្ត្រីដ៏ស្រស់ស្អាត នាងចង់ធ្វើអ្វីដែលព្រះចង់ឱ្យនាងធ្វើ។ នាងគោរពប្តីរបស់នាង ដូចដែលយើងបាននិយាយយ៉ាងច្បាស់នៅល្ងាចមិញនោះ។ ហើយនាងបានស្នាក់នៅជាមួយអំប្រាហាំ ទោះជាមកប្តីទៅយ៉ាងណាក៏ដោយ។ នាងនៅជាមួយគាត់ព្រោះគាត់នៅជាមួយនឹងការសន្យា។ នោះហើយជារឿង។

77 បន្ទាប់មក ពេលឡុតត្រូវនាំចេញ ចិត្តរបស់អំប្រាហាំបានដើរកាត់។ លោកក៏ប្រមូលទំពរបស់អ្នកបម្រើរបស់លោកមកតាមក្នុងប្រុសរបស់លោក។ និងប្រភេទដ៏ស្រស់ស្អាតខ្លាំងណាស់។ ពួកគេយកដាវកាប់ស្តេចទាំងនោះ រហូតដល់មិនមាននរណានៅសល់ឡើយ។

78 ហើយនោះគឺជាប្រភេទនៃអ្នកអធិប្បាយដំណឹងល្អ នៅពេលដែលគាត់ឃើញថាអំប្រាហាំបានចាប់ក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ហើយចាប់មនុស្ស។ ទ្រង់យកដំណឹងល្អចាស់ដែលមានពរ គឺដាវនៃព្រះវិញ្ញាណ ហើយគាត់កាប់វាហើយកាត់វារហូតដល់គាត់កាត់ចោលអំប្រាហាំចេញពីក្រុមជំនុំរបស់គាត់ បើគាត់ជាអ្នកបម្រើពិតរបស់ព្រះ។ ទ្រង់លុបចោលនូវការមិនសមហេតុផល ការត្រេកត្រអាល ការបៀតបៀន។ ទ្រង់ផ្លាស់ទីអ្វីៗទាំងអស់ និងធម្មជាតិខាងសាច់ឈាមនៃពិភពលោក ដែលលូនចូលក្នុងក្រុមជំនុំ ប្រសិនបើគាត់ជាអ្នកបម្រើពិតរបស់ព្រះ។ គាត់យកព្រះបន្ទូល ហើយកាត់វាពីម្ខាងទៅម្ខាង រហូតដល់គាត់កាត់អ្វីៗទាំងអស់ចេញ។

79 ហើយពេលគាត់បានឡុត ជាក្នុងប្រុសរបស់គាត់ដែលឈប់ជឿព្រះ និងកូនៗ ហើយគាត់បាននាំពួកគេត្រឡប់ទៅការផ្សះផ្សាឡើងវិញ កត់សម្គាល់ ស្តេចដ៏អស្ចារ្យនេះយាងចុះពីក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយបានជួបគាត់។ មិលគឺស្យាដែក! តើនោះជាមនុស្សប្រភេទណា? គាត់ត្រូវបានគេហៅថា “ស្តេចសាឡឹម” ដែលអ្នកប្រាជ្ញណាមួយដឹងថា សាឡឹម ជា “ក្រុងយេរូសាឡឹម” វាត្រូវបានគេហៅថា សាឡឹម មុនពេលវាត្រូវបានគេហៅថាក្រុងយេរូសាឡឹម។ តើបុរសម្នាក់នេះជានរណាដែលបានជួបគាត់ ដោយគិតថាគាត់បានបោះជំហានត្រឹមត្រូវ? តើនរណាជាអ្នកឈរក្បែរគាត់? មើលថាគាត់ជានរណា។

...ព្រះអង្គជាស្តេចក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយព្រះអង្គក៏ជាស្តេចនៃ  
សេចក្តីសុខសាន្ត

ខទីបី:

លោកគ្មានមាតាបិតា គ្មានពង្សវតារទេ ក៏គ្មានថ្ងៃកំណើត ឬថ្ងៃស្លាប់  
ដែរ ...

តើព្រះអង្គម្ចាស់ដ៏អស្ចារ្យនេះជានរណាដែលបានជួបគាត់បន្ទាប់ពីការប្រយុទ្ធ  
បានបញ្ចប់? សូមត្រឡប់ទៅលោកុប្បត្តិ ខទី ១៤... ជំពូកទី១៤និងខទី១៨។

ហើយមិលគីស្យាដែកជាស្តេចក្រុងយេរូសាឡឹម ក៏នាំយកនំប៉័ង និង  
ស្រាទំពាំងបាយជូរមក...

...ទ្រង់ប្រទានពរ...ដល់គាត់ថា សូមឲ្យអាប់រ៉ាម...បានពរពីព្រះដ៏  
ខ្ពស់បំផុត ជាម្ចាស់នៃស្ថានសួគ៌ និងផែនដី: សូមប្រទានពរដល់លោក  
អំប្រាហាំ ដែលជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអង្គ។

80 ក្រោយពីការប្រយុទ្ធបានចប់ហើយ ក្រោយពីទទួលបានជ័យជម្នះ បន្ទាប់ពី  
ការបោសសម្អាតបានធ្វើឡើង មិលគីស្យាដែកបានជួបអំប្រាហាំនៅវាលទំនាប  
ហើយយកនំប៉័ង និងស្រា មកថ្វាយគាត់។

ហើយអ្នកណា? គ្មានអ្នកណាផ្សេងក្រៅពីព្រះដែលបានជួបអំប្រាហាំប្រហែល  
មួយឆ្នាំក្រោយមក ទ្រង់គង់នៅក្រោមដើមឈើ ហើយនិយាយជាមួយគាត់។

81 ហើយមិលគីស្យាដែកដដែលនេះបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនដឹកផ្លែ  
ទំពាំងបាយជូរទៀតទេ រហូតដល់ខ្ញុំដឹកវាជាថ្មីជាមួយអ្នក ក្នុងព្រះរាជាណាចក្រ  
ព្រះវរបិតាខ្ញុំ បន្ទាប់ពីការប្រយុទ្ធបានបញ្ចប់ នៅពេលជ័យជម្នះត្រូវបានទទួល។”  
បន្ទាប់មក យើងនឹងយកវាជាថ្មីទៀតនៅក្នុងរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ នៅពេល  
ដែលសមរក្សមិចុងក្រោយត្រូវបានប្រយុទ្ធ។ នៅពេលដែលដាវចុងក្រោយបាន  
សម្លាប់អំពើអាក្រក់ចុងក្រោយរបស់លោកិយ ហើយក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះដ៏មាន  
ព្រះជន្មគង់បានឈ្នះ។ ព្រះគ្រីស្ទនឹងជួបពួកគេនៅលើអាកាសជាមួយនឹងនំប៉័ង  
និងស្រាទំពាំងបាយជូរម្តងទៀតហើយទទួលយកការប្រកបប្បបូរ និងសម្រាប់ភាព  
អស់កល្បជានិច្ចនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះវរបិតា។

82 អូ អ្នកធ្វើដំណើរនឿយហត់ យប់នេះ ត្រលប់មកផ្ទះព្រះបិតាវិញ។ ចូរចេញពី ក្រុងសូដុមមក! អ្នកត្រូវបានផ្សះផ្សាយដោយឈាម។ ហើយវាត្រូវលើកដំរុងរឿងនេះ ជាពេលដែលមិលគីស្យាដែកដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង ដែលគ្មានថ្ងៃកំណើត ឬការ បញ្ចប់នៃជីវិត ប៉ុន្តែជាព្រះមហាក្សត្រ និងជាព្រះអង្គម្ចាស់ជារៀងរហូត។

83 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះនៅយប់នេះកំពុងតែអង្វរដល់អ្នកដែលមិនបាន ទទួលការសង្គ្រោះ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកគ្មានព្រះគ្រីស្ទនៅយប់នេះ។ ហើយ ពេលដែលសមរក្សមិចប៊ែរហើយ បើអ្នកចង់ជួបទ្រង់ដោយសន្តិវិធី ហើយចូលរួម ជាមួយនឹងទ្រង់។ ហើយអ្នកបានសន្យាថាអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយញែកខ្លួនអ្នក ចេញពីវត្តនៃលោកិយ។ យកដំណឹងល្អចាស់ទ្រុឌទ្រោមនិងផ្លូវចាស់ទ្រុឌទ្រោម ហើយផឹកពែងនៃភាពជូរចត់នៃការបៀតបៀននៃលោកិយ និងផឹកថ្នាំជូរចត់នៃ ការបៀតបៀនលោកិយ វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើងដោយព្រះគម្ពីរថាយើងនឹងផឹកស្រា ផ្តែមនៃស្ថានសួគ៌នៅថ្ងៃណាមួយ ពេលយើងជួបទ្រង់ដោយសុខសាន្តនៅចន្លោះ ស្ថានសួគ៌និងផែនដី នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកបម្រើការប្រកបប្បវេណី។ [កន្លែង ទទេនៅលើកាំសែត—អដ។]

84 សូមអោយចិត្តយើងគិតរឿងនេះចុះ ខ្ញុំនឹងផឹកវាម្តងទៀតជាមួយអ្នក នៅក្នុង ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះបិតាខ្ញុំ។” ប្រសិនបើទ្រង់គួរតែមកមុនបុណ្យអ៊ីស្ទើរ មួយផ្សេងទៀតនឹងមកដល់ ប្រសិនបើអ្នកគួរតែស្លាប់មុនពេលបុណ្យអ៊ីស្ទើរ មួយទៀតមកដល់ វានឹងមិនរារាំងព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យនោះទេ។ ដ្បិតខ្ញុំនិយាយ ថា តាមរយៈព្រះបន្ទូលនៃព្រះអម្ចាស់ថា អស់អ្នកដែលដេកលក់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹង ចេញមកមុនគេ។ ហើយយើងរាល់គ្នាដែលនៅមានជីវិត និងនៅសេសសល់ នឹង ត្រូវបានចាប់ឡើងទៅនៅលើអាកាស ដើម្បីជួបព្រះអម្ចាស់។ និងមិលគីស្យាដែក ដ៏អស្ចារ្យនៃស្ថានសួគ៌ ជាស្តេចនៃក្រុងយេរូសាឡឹមមិនមែនដោយធម្មជាតិទេ ប៉ុន្តែ ជាស្តេចនៃក្រុងយេរូសាឡឹមនៃស្ថានសួគ៌ ក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី នឹងមកជួបយើង ហើយយើងនឹងត្រូវបានគេបម្រើស្រាទំពាំងបាយជូរ និងនំប៉័ងម្តងទៀត។

85 យប់នេះយើងនឹងយកនិមិត្តសញ្ញានេះ។ យើងត្រូវធ្វើវារហូតដល់យើងរក ឃើញទ្រង់យាងមកម្តងទៀត។ សូមឲ្យយើងត្រូវបានគេរកឃើញថាស្មោះត្រង់ ពេលយើងអានក្បាលមួយភ្លែត សម្រាប់ពាក្យអធិស្ឋាន។

86 មនុស្សគ្រប់គ្នាគ្រាន់តែស្ងប់ស្ងាត់តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ក្នុងគ្រាដ៏ឧទ្ធុរិក បំផុតនេះ។ ងាយធ្វើម៉េចឲ្យរឿងទាំងនេះភ្លាត់! ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ក្រែងយើង បណ្តោយឲ្យរឿងទាំងនោះភ្លាត់ហើយធ្វេសប្រហែសដល់សេចក្តីសង្គ្រោះដ៏អស្ចារ្យ បែបនេះ។” វាងាយស្រួលណាស់ក្នុងការបំភ្លេចវា។ យើងមិនមកព្រះវិហារដើម្បីឲ្យ គេឃើញទេ។ យើងមិនមកស្តាប់ការច្រៀងពិរោះ ឬការអធិប្បាយល្អនោះទេ។ យើង មកព្រះវិហារដើម្បីថ្វាយបង្គំព្រះ។

87 ហើយយើងម្នាក់ៗ ជាសុភារៈរមែងស្លាប់របស់យើង មានព្រលឹងដែលត្រូវទៅ ជួបទ្រង់នៅថ្ងៃណាមួយ។ ហើយនៅមុនថ្ងៃនៃការឆ្លងដ៏អស្ចារ្យនេះ ដើម្បីរំលឹក ដល់ការយាងទៅរបស់ទ្រង់ នៅយប់នេះ ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាគ្រិស្តាន មិនដែលទទួលយកព្រះគ្រីស្ទក្នុងជីវិតរបស់អ្នកជាព្រះអង្គសង្គ្រោះទេ តើអ្នកជឿ ជាក់គ្រប់គ្រាន់ទេ ដោយការអធិប្បាយព្រះបន្ទូល ហើយជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គង់នៅជិតអ្នកដើម្បីនិយាយថា “អ្នកមានទោស។ ឥឡូវបង្វែរហើយចាប់ផ្តើម វិធីផ្សេងទៀត”? តើអ្នកនឹងប្រកាសដូចគ្នាដោយលើកដៃឡើង ដោយនិយាយ ថា “បងប្រុសប្រាណហាំសូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមអង្វរអ្នកថា ព្រះនឹងមានចិត្តមេត្តាចំពោះខ្ញុំ”? [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។] តើអ្នកនឹង លើកដៃឡើងខណៈពេលដែលយើងកំពុងរង់ចាំ? សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត?

ព្រះប្រទានពរអ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ក្មេងតូច។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នឹងមាននរណាម្នាក់...? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីអើយ។

88 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើវាមានន័យអ្វីដើម្បីឱ្យខ្ញុំលើកដៃ?” ភាពខុសគ្នារវាងការស្តាប់និងជីវិត។ តើមានអ្វីអស្ចារ្យជាងជីវិត? អ្នកស្រឡាញ់... អ្នកមើលធម្មជាតិ។ អ្នកស្រឡាញ់វា អ្នកស្តាប់ការចាកចេញពីវា។

89 ដើរកាត់ផ្លូវ នៅទីនេះ ពេលប្រពន្ធបងខ្ញុំស្លាប់ ព្រឹកមួយកាលពីច្រើនឆ្នាំមុន ពេលនាងរស់តូចកំសត់ដើបក្បាលឡើង ហើយមានមនុស្សម្នាលយនៅដើម ឈើ ហើយនាងចង់ឃើញវាម្តងទៀត... របៀបដែលនាងស្រឡាញ់ធម្មជាតិ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយពេលព្រះយេស៊ូវិយាងមក នាងនឹងឮសំឡេងបក្សីនៃភាពអស់ កល្យានិច្ចច្រៀង។ ផ្កាអមតៈនឹងរីកដុះដាល។ នឹងមិនមានជំងឺ ទុក្ខព្រួយ ឬ សេចក្តីស្លាប់ឡើយ ដោយសារនាងបានធ្វើឲ្យនាងមានសន្តិភាពជាមួយនឹងព្រះ

ហើយទទួលយកព្រះគ្រីស្ទដ៏អស្ចារ្យដែលបានសុគតជំនួសនាង។ ដោយមានការធានាដ៏មានពរនេះ អ្នកណាមិនអាចបរាជ័យ ព្រះបន្ទូលដ៏មានពរនៃព្រះដែលមិនអាចកុហកបាន បានសន្យាថានឹងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចដល់អស់អ្នកជឿ។ នៅពេលអ្នកលើកដៃឡើង វាបង្ហាញថាវិញ្ញាណនៅក្នុងខ្លួនអ្នកបានធ្វើការសម្រេចចិត្ត។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីអើយ។

90 អ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក ជា—វិញ្ញាណមួយ...តាមធម្មជាតិ ដែរបស់អ្នកត្រូវបានលើកឡើងដើម្បីព្យួរចុះ ហើយនៅពេលដែលអ្នកលើកដៃរបស់អ្នក អ្នកប្រឆាំងទៅនឹងច្បាប់ទំនាញ។ វាត្រូវតែមានជំនឿអស្ចារ្យ។ វាជា—វាប្រឆាំងនឹងវិទ្យាសាស្ត្រ... ប្រឆាំងនឹងរឿងវិទ្យាសាស្ត្រទាំងអស់សម្រាប់អ្នកដើម្បីបំបែកច្បាប់នៃទំនាញ។ វាមិនអាចធ្វើទៅបានទេលុះត្រាណាមានអ្វីដែលមានជំនឿអស្ចារ្យ។ ដែរបស់អ្នកនឹងធ្លាក់ចុះជាបន្តបន្ទាប់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក អ្នកជឿរឿងដំណឹងល្អ ហើយបានធ្វើការសម្រេចចិត្តរបស់អ្នកនៅយប់នេះ ថាអ្នកបានឆ្លងកាត់អំពើបាប ហើយនៅលើវិធីសាស្ត្រដ៏ស្រស់ស្អាតនេះទៅកាន់កាល់រ៉ាំរ៉ានៅពេលថ្ងៃស្អែកនៅម៉ោងបីរសៀល ក្នុងការរំលឹក យើងប្រារព្ធថ្ងៃដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគតសម្រាប់ការសង្គ្រោះរបស់អ្នក... ហើយអ្នកគិតថាវាគ្រប់គ្រាន់ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកគោះបេះដូងអ្នក ហើយឥឡូវនេះអ្នកបានទទួលយកវាហើយ...

91 អ្នកគ្រាន់តែ...អ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកនិយាយថា “លើកដៃអ្នកឡើង។” នោះបង្ហាញដល់មនុស្ស និងចំពោះព្រះថា អ្នកជឿ ហើយទទួលយកវា។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នករាល់គ្នាជាកូនក្មេងទាំងអស់: បីបួននៃពួកគេនៅលើអាសនៈក្មេងប្រុសក្មេងស្រីអាយុប្រហែលប្រាំបីដប់ឆ្នាំបានលើកដៃរបស់ពួកគេក្នុងពេលតែមួយ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ទុកកូនតូចៗមករកខ្ញុំ។ កុំហាមឃាត់ពួកគេ ព្រោះវាជាណាចក្រក៏មានពួកគេដូច្នោះដែរ។” តើមានអ្វីមួយទៀតមុនយើងអធិស្ឋាន?

92 ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ នោះជារឿងពិត...អ្នកប្រហែលជាបានធ្វើរឿងជាច្រើននៅក្នុងជីវិត។ នោះជាការពិត ខ្ញុំជឿថាអ្នកជា—ស្រ្តីស្មោះត្រង់។ ហើយចាំថាអ្នកមិនអាចលើកដៃរបស់អ្នកបានទេ បងស្រីជាទីស្រឡាញ់ លុះត្រាតែមានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក អ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកបាននិយាយថា “ធ្វើដូច្នោះទៅ។” វាការកំដៅដូចជាល្ងង់បន្តិចនៅពេលនេះ ចំពោះចិត្តខាងសាច់ឈាម ប៉ុន្តែបងប្រុស នៅថ្ងៃនោះ

ពេលគ្រូពេទ្យដើរចេញពីមាត់ទ្វារ ហើយនិយាយថា “វាបានបញ្ចប់។” ពេលគាត់ ចេញទៅឆ្ងាយពីគំនរចាក់បែកនោះ ហើយទាញរូបរាងតូចរបស់អ្នកចេញ ឈាម កំពុងហូរចេញ ហើយបេះដូងអ្នកហត់ “មិនចាំបាច់បោកបញ្ឆោតជាមួយពួកគេទេ។ ពួកគេបានទៅ។” អូ ខ្ញុំអើយ។ ហើយដោយភិតភ័យក្នុងរយៈពេលមួយម៉ោង អ្នក នឹងព្យាយាមប្រែចិត្ត ហើយព្រះបានមានបន្ទូលថា “ក្នុងទុក្ខវេទនារបស់អ្នក ខ្ញុំបាន ត្រឹមតែសើច។” ប៉ុន្តែខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងស្នាក់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ខណៈ ពេលដែលអ្នក... [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដដ។]

93 ឱព្រះបិតា កាលដែលយើងនាំដំណឹងនេះទៅជិត ហើយនឹងការច្រកកាត់ មនុស្សប្រហែលដប់ប្រាំនាក់ លើកដៃឡើង នោះគឺជាមនុស្សមានបាបពេញ មួយជីវិត។ ឥឡូវនេះ ដោយព្រះគុណ ទ្រង់បាននិយាយទៅកាន់ពួកគេ ហើយ បង្វែរពួកគេឱ្យត្រឹមត្រូវ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេប្រឈមមុខនឹងកាលវ៉ាំ ហើយ បានព្យាបាលទាំងនោះចេញពីបង្ការមាត់នៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ “ឱព្រះបិតាអើយ សូមអត់ទោសដល់ពួកគេ ពួកគេមិនដឹងថាគេកំពុងធ្វើអ្វីទេ។” ប៉ុន្តែយប់នេះ ពួកគេបានទទួលដំណឹងល្អហើយ។ យើងឮទ្រង់មានបន្ទូលថា ប៉ុន្មានថ្ងៃមុននេះ “អ្នកណាដែលស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក អ្នកនោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនចូលទៅក្នុងការជំនុំជម្រះឡើយ គឺបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។” [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដដ។]


94 យប់នេះ យើងខ្ញុំសូមថ្វាយពួកគេដល់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ ជាកូនរបស់ទ្រង់។ សូមឱ្យពរជ័យដ៏អស់កល្បរបស់ទ្រង់សណ្ឋិតលើពួកគេ ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ យើងអធិស្ឋាន។ សូមឱ្យពួកគេមកព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ដោយខ្ជប់សម្លៀកបំពាក់ និយាយថា “ខ្ញុំចង់ធ្វើការសារភាពជាសាធារណៈចំពោះពិភពលោកនេះថា ខ្ញុំ ជាអ្នកជឿ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានបំណងចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ការអំពាវនាវដល់ទ្រង់ឱ្យបំពេញខ្ញុំដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ហើយថែរក្សាខ្ញុំពេញមួយជីវិត។”

95 សូមប្រសិទ្ធិពរជ័យជូនដល់យុវជន យុវនារី ចាស់ជរា កុមារតូចៗ និង ទាំងអស់គ្នា ថែរក្សាពួកគេ ព្រះបិតា ពួកគេជារបស់ទ្រង់។ ហើយនៅក្នុងផលវិជ្ជៃ នៃសារនេះនៅយប់នេះ ទូលបង្គំសូមថ្វាយពួកគេទៅកាន់ទ្រង់ ជាគុណលក្ខណៈ។ ហើយពួកគេនៅក្នុងព្រះហស្តទ្រង់ ជាអំណោយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ពីព្រះជា

ព្រះវិបិតា។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងថែរក្សាពួកគេពេញមួយជីវិត។ ក្នុង  
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន...?...

96 យើងរីករាយណាស់ដែលមានអ្នកនៅទីនេះយប់នេះ ហើយយើងរីករាយដែល  
អ្នកមក។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែក សាររបស់យើងគឺនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ស្តីពី: *ភាពល្អ  
ឥតខ្ចោះនៃអ្នកជឿ*។ ហើយឥឡូវនេះ ចូរនាំអ្នកណាម្នាក់មកជាមួយ បើព្រះវិហារ  
របស់អ្នកមិនមានកម្មវិធី។

97 ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងមានការប្រកបរបូរមូ។ ប្រហែលជាអ្នកមួយចំនួន...ខ្ញុំ  
ទើបតែយឺតបន្តិច ពីរបីនាទី ហើយយើងនឹងបញ្ចប់អ្នកដែលត្រូវទៅ។

98 ហើយអ្នកដែលចង់ស្នាក់នៅដើម្បីទទួលការបូរមូ និងលាងជើងជាមួយយើង  
យើងជឿជាក់លើការធ្វើរាល់អត្ថបទដែលព្រះយេស៊ូវបានទុកឲ្យយើងធ្វើ។ ហើយ  
ប្រសិនបើទ្រង់នឹងយាងមកក្នុងជំនាន់របស់ខ្ញុំ ហើយនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនៅក្នុង  
គំនិតត្រឹមត្រូវរបស់ខ្ញុំ ហើយរក្សាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹង  
ព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីធ្វើឱ្យបានគ្រប់គ្នា ហើយត្រូវបានរកឃើញថា  
ស្មោះត្រង់នៅក្នុងការប្រកាសនេះ។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នកឥឡូវនេះ។ 

**ការប្រកបបូជនាម** KHM57-0418

(The Communion)

**ផ្នែកការប្រជុំបុណ្យអឺស្ទែរ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាចថ្ងៃ ព្រហស្បតិ៍ ថ្ងៃទី 18 មេសា 1957 នៅរោងឧបោសថប្រាណបរិក្ខារ នៅ ជេហ្វឺរសនវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)